

## **PROTOKOLL 8 / 2023**

Teams 2023-08-16



Närvarande                   **Mats Bergman**  
**Ann-Marie Nottemark**  
**Anneli Thylen**  
**Beatrice Ågren**  
**Karlsson**  
**David Lindström**

Frånvarande                   **Anders Johansson**  
**Kian Anderson**

Inbjudna                       **Roger Engström**  
Kontaktperson FS

- § 105 Mötets öppnande.
- § 106 Godkännande av dagordning.
- § 107 Föregående protokoll.
- § 108 Ekonomiska rapporter.
- § 109 Information från SBF
  - a) Distriktsinformation.
    - 1. Crosskart
- § 110 Rapporter från kontaktpersoner och SGA.
- § 111 Hemsidan.
- § 112 Drifting bana Växjö.
- § 113 Årsfest/prisutdelning januari 2024.
- § 114 Höstträff med SGA?
- § 115 Arbetsbeskrivning styrelsen.
- § 116 Valberedningen.
  - a) Förslag SGA rally.
- § 117 Rapporter från styrelsen.
- § 118 Skrivelser.
- § 119 Åtgärdslistan.
- § 120 Övriga frågor.
- § 121 Nästa möte.
- § 122 Mötet avslutas.

### **§ 105 Mötets öppnande.**

Mötesordförande Mats Bergman hälsade närvarande välkomna och förklarade mötet öppnat.

### **§ 106 Godkännande av dagordning**

Dagordningen godkändes.

### **§ 107 Föregående protokoll.**

Föregående mötesprotokoll godkändes, men är inte underskrivet då mötet var digitalt.

### **§ 108 Ekonomisk rapport.**

Gicks igenom.

### **§ 109 Information från SBF**

#### **a) Distriktsinformation.**

Gicks igenom.

#### **i) Crosskart.**

Gicks igenom, om vad man informerade om på distriktsinformationen.

### **§ 110 Rapport från kontaktpersoner och SGA.**

Gicks igenom. Man kan konstatera att det har varit en bra vår och sommar, och man jobbar för en bra höst.

### **§ 111 Hemsidan.**

Ann-Marie har börjat att sätta sig in i hemsidan och arbetar med den nu.

### **§ 112 Drifting bana Växjö.**

Det ser ut som man har hittat en yta utanför Växjö, där man ska kunna anlägga en ny drifting bana, man återkommer med det framöver.

### **§ 113 Årsfest/prisutdelning januari 2024.**

Vi ska ta reda på när södra har sin årsfest, så vi inte krockar, Mats tar kontakt med dem. David lämnar mötet, efter att informerat angående SGA rally.

### **§ 114 Höstträff SGA?**

Vi beslutade att vi inte ska ha någon träff i höst, då vi planerar inför årsfesten och att det ska bli något där.

### **§ 115 Arbetsbeskrivning.**

Gicks igenom, Ann-Marie och Anneli har ett bra samarbete, där mycket faller samman, Ann-Marie tycker att hon kan få hjälp med att arrangera årsfesten och vad det medför.

### **§ 116 Valberedningen.**

#### **a) Förslag SGA rally.**

Valberedningen jobbar med att få fram en ny SGA i rally, och har förslag på några namn.

### **§ 117 Rapporter från styrelsen.**

Beatrice-Kalmar juniorlägret.  
Mats-Rallymöte i Älmhult.  
Ann-Marie- FS-distrikts dialog, kansli  
Anneli-Kassör, tävlings tillstånd.

### **§ 118 Skrivelser.**

Protokoll som man kan gå in på SBF hemsida och läsa.  
SBF obetalda medlemsavgifter-Kurt Jönsson informerar om klubbar som inte har betalat sin medlemsavgift till SBF i alla distrikt.  
SBF sista dagen för inlämning av frågor till månadsmötet- Fredagen den 25 augusti.  
SBF Anna Nordqvist- angående säkerhetsläget i Sverige.  
SISU- Utbildningstillfällen, detta har gått ut till klubbarna också.  
Peter Johannisson ARC- angående beslut i styrelsen/årsstämma, Kurre på förbundet har besvarat hans fråga.  
JKC Ljudmätning- Det kommer att vara ett möte Peter Elofsson Miljö-  
Hälsoskyddskontoret, man har önskemål om att Frankie Larsen är med på detta.  
A-Licens Lars-Owe Sveningsson TL, Godkändes.  
A-Licens Carry Mårtensson TL Godkändes inte.

### **§ 119 Åtgärdslistan.**

Gick igenom.  
Årsmötet kommer hållas digitalt den 18/2 2024.

### **§ 120 Övriga frågor.**

Det fanns inga övriga frågor.

### **§ 121 Nästa möte.**

Onsdag den 13/9 kl. 18.00 Vrigstad.

### **§ 122 Mötet avslutas**

Mats Bergman tackar för mötet och avslutar det.

Vid protokollet

Justeras

Ann-Marie Nottemark

Mats Bergman